
 

 

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 29 Φεβρουαρίου 2024 

 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

ΘΕΜΑ: Πορεία υλοποίησης πολεοδομικού σχεδίου στο Κίτσι Δήμου Κρωπίας 

 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ, 

  

Ήδη από το 2004 έχει δημοσιευθεί στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως το Γενικό 
Πολεοδομικό Σχέδιο του Δήμου Κρωπίας (Τεύχος Δεύτερο, 899/6-10-2004). 

Παρ’ όλα αυτά, 20 χρόνια μετά, το Πολεοδομικό Σχέδιο που αφορά στην περιοχή 
«Κίτσι» του Δήμου Κρωπίας βρίσκεται σε εκκρεμότητα, προκαλώντας τις εύλογες 

αντιδράσεις των κατοίκων της περιοχής, οι οποίοι πρόσφατα απέστειλαν και σχετική 
επιστολή (17-01-2024) προς τον Περιφερειάρχη Αττικής κ. Νίκο Χαρδαλιά, 

επισημαίνοντας σοβαρούς κινδύνους κατά τη μετακίνηση των μαθητών, όπως επίσης 
και φαινόμενα πλημμυρών σε παρακείμενες οδούς. 

Σε παλαιότερη ερώτηση (Α.Π. 1725/16-01-2023) επί του θέματος, το Υπουργείο 

Περιβάλλοντος και Ενέργειας είχε απαντήσει ότι: «όσον αφορά στην Πολεοδομική 
Μελέτη «Κίτσι», σας γνωρίζουμε ότι, λόγω εκκρεμότητας ως προς την οριοθέτηση των 
ρεμάτων που διατρέχουν την περιοχή, η μελέτη δεν έχει ακόμα εξετασθεί από το οικείο 
ΣΥΠΟΘΑ, μετά την γνωμοδότηση του οποίου θα διαβιβαστεί ο φάκελος της μελέτης στην 

υπηρεσία μας για την προώθηση της μελέτης προς έγκριση με Προεδρικό Διάταγμα κατά 
τις διατάξεις της κείμενης νομοθεσίας (παρ. 1 του άρθρου 31 του ν. 4067/12 ΦΕΚ 79/Α, 
όπως ισχύει).» 

Ενόψει των ανωτέρω ερωτάσθε κ. Υπουργέ 

1. Σε ποια φάση βρίσκεται αυτή τη στιγμή η πολεοδομική μελέτη «Κίτσι»; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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2. Ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα υλοποίησης της; 

  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

Μανώλης Χριστοδουλάκης 

 




